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Imatran vuoden 2021 ensimmäinen valtuusto. Arkistokuva.

Lue valtuuston päätökset täältä
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Imatran kaupunki julkaisee tästä eteenpäin kaupunginvaltuuston ja -hallituksen sekä hyvinvointi- ja

kaupunkikehityslautakunnan päätöksistä lyhyet koosteet. Myös Imatran seudun ympäristötoimen

kokoustiedotteet julkaistaan jatkossa osoitteessa imatra.fi/kokoustiedotteet

Imatran kaupunginvaltuusto kuuli tänään tiedoksiantona ammattiopisto Sampon rehtori Antti Lehmusvaaran selvityksen

siitä, miten opiskelijamäärät ovat laskeneet monella koulutusalalla. Edessä on linjauksia siitä, mihin kiinteistöihin jatkossa

investoidaan. Tällä on vaikutuksia myös Imatraan, jossa Sampolla on tällä hetkellä liikaa neliöitä.

Valtuusto käsitteli päätösasioissa tänään maapoliittisen ohjelman päivitystä ja valitsi Imatran paikallisliikenteen uuden

sopimuskumppanin, joka on kesäkuusta alkaen V-S Bussipalvelut Oy. 

Päätettävänä oli lisäksi kaksi aloitekokonaisuutta: Kasvatuksen ja koulutuksen kehittämissuunnitelmaa valmistelevan

työryhmän nimeäminen sekä koulukiusaamiseen liittyvät toimenpiteet.

Puheenvuoroja valtuusto käytti tänään yhteensä 51.

Lue lyhennemä päätöksistä täältä.
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